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توسعه روستایی و اشتغالزایی 
نیازمند حمایت و عزم جدی همه ی 

متولیان امر است

در نشستی با حضور نماینده مجلس شورای 
استان  رئیس سازمان جهاد کشاورزی  اسلامی، 
البرز و مدیران کل دستگاه های ذیربط، مسائل 
جهت  ملی  اراضی  واگذاری  های  محدودیت  و 
اجرای طرح ایجاد شهرک صنعتی تخصصی آب 
در شهرستان طالقان بررسی شد. به گزارش روابط 
عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان البرز، در 
نشستی مشترک با حضور علی حدادی نماینده 
مردم در مجلس شورای اسلامی، عبدالرضا بازدار، 
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان البرز، حامد 
آبخیزداری،  و  طبیعی  منابع  مدیرکل  فرضی، 
رابین ربیعی، مدیرکل صنعت، معدن و تجارت 
استان، ایرج الماسی، مدیر امور اراضی سازمان 
جهاد کشاورزی و حمید رضا عقاب نشین، مدیر 
شرکت شهرک های صنعتی استان البرز، مسائل 
جهت  ملی  اراضی  واگذاری  های  محدودیت  و 
اجرای طرح ایجاد شهرک صنعتی تخصصی آب 
در شهرستان طالقان بررسی شد. حدادی، نماینده 
مردم نماینده مردم ساوجبلاغ، نظرآباد و طالقان 
در مجلس شورای اسلامی با اشاره به عزم جدی 
دولت و مجلس برای رفع معضل بیکاری و پیگیری 
طرح های ویژه در این راستا با بیان اینکه طرح 
ایجاد شهرک صنعتی تخصصی آب در شهرستان 
طالقان، نیازمند مشارکت و پیگیری دستگاه های 
متولی امر دارد؛ اجرای این طرح را فرصت خوبی 
برای توسعه نواحی روستایی شهرستان توصیف 
و ابراز امیدواری کرد با عملیاتی شدن این طرح 
زمینه ایجاد اشتغال و کاهش مهاجرت از مناطق 
روستایی شهرستان طالقان بیش از پیش فراهم 
شود. بازدار، رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان 
البرز با اشاره به اهمیت موضوع توسعه مناطق 
روستایی استان، اجرای این طرح با رویکرد انتفاع 
عموم مردم از فرصت های سرمایه گذاری، توسعه 
روستایی و اشتغالزایی را اقدامی ارزشمند خواند و 
بر پیگیری و رفع موانع واگذاری اراضی در راستای 

پیشبرد طرح یاد شده تأکید کرد.

چهره ورودی شهر تغییر می کند

سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان  سرپرست 
جهادی  طرح  اجرای  از  کرج  شهرداری  شهری 
بهِ  اقدامات  خدمت و رسیدگی به فضای سبز و 
زراعی در مناطق ۳ و ۴ و ۵ خبر داد. رمضانعلی 
پور رستمی گفت: در اقدامی جهادی و با تلاش 
اداره نظارت بر نگهداری فضای سبز و سبزبانان این 
سازمان عملیات بهِ زراعی بوستان ها و عرصه های 
فضای سبز معابر اصلی و فرعی مناطق ۳ و ۴ و 
و  منظر  سیما  سازمان  سرپرست  شد.  انجام   ۵
فضای سبز شهری شهرداری کرج با تأکید بر اینکه 
اقدامات عمرانی با ایجاد فضای سبز و زیباسازی 
در شهر نمود پیدا می کند، اظهار داشت: با هدف 
زیبا سازی و بهبود سطح فضای سبز مناطق طرح 
جهادی در مناطق یاد شده با حضور بیش از ۳۰ 
نیروی زحمتکش فضای سبز انجام شد. پوررستمی 
کود  و  کندوکوب  اجرایی  عملیات  داشت:  اظهار 
وآماده  واکاری  درختچه،  و  رز  گل  کاشت  دهی، 
سازی بستر جهت کاشت گل های فصلی، حذف 
از  برگ  سوزنی  درختان  هرس  و  هرز،  علف های 
جمله اقدامات اجرایی صورت گرفته در این طرح 
است. این مسئول با اشاره به اقدامات صورت گرفته 
برای تغییر چهره حاشیه اتوبان و ورودی شهر کرج 
افزود: با تکمیل فاز اول درختکاری در حاشیه اتوبان 
محدوده پل فردیس فاز دوم آغاز و در طرح جهادی 
روز جمعه حاشیه اتوبان حد فاصل مرغ مادر تا 
مهرویلا نیز با جمع آوری ضایعات، هرس و ایجاد 
آبخور مناسب برای درختان ساماندهی و بهسازی 
شد. سرپرست سازمان سیما منظر و فضای سبز 
طرح های  اجرای  تداوم  از  کرج  شهرداری  شهری 
ابراز  و  خبرداد  سبز  فضای  با  مرتبط  جهادی 
امیدواری کرد: با اجرای مستمر طرح های جهادی 

بتوانیم رضایتمندی شهروندان را فراهم کنیم.

مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات 
استان البرز:

پروژه FTTH به زودی در مشکین 
دشت آغاز خواهد شد 

استان  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  مدیرکل 
شهرداری  حمایت  و  همکاری  لزوم  بر  البرز 
و  موانع  رفع  برای  استان  شهر  شوراهای  و  ها 
شهر  تحقق  جهت  در  اداری  بوروکراسی های 
با  ارتباطی  زیرساخت های  ایجاد  با  هوشمند 

کیفیت تأکید کرد.
به نقل از روابط عمومی اداره کل ارتباطات و 
فناوری اطلاعات البرز، جلسه پیگیری توسعه 
حضور  با  دشت  مشکین  شهر  در   fttx پروژه 
مهدی یوسف زاده مدیرکل ارتباطات و فناوری 
اطلاعات استان، مهدی نیک مرام رئیس شورای 
شهر مشکین دشت، علیرضا صفرخانلو شهردار 
پروژه  معاون  رضایی  مهدی  و  دشت  مشکین 

ایرانسل برگزار گردید.
از  تقدیر  ضمن  زاده  یوسف  جلسه  این  در 
پیگیری ها و دغدغه مدیران مجموعه مدیریت 
شهری مشکین دشت، افزود: یکی از برنامه های 
مهم و راهبردی دولت سیزدهم توسعه زیرساخت 
های ارتباطات و فناوری اطلاعات است که اگر 
این بخش تقویت شود شرایط جهت پیشرفت و 

توسعه کشور فراهم می شود.
یوسف زاده ضمن اشاره به تأکید دکتر زارع 
پور وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات کشور بر 
اهمیت پروژه FTTH گفت: با پیشرفت و توسعه 
پروژه دولت هوشمند و الکترونیکی شدن خدمات 
سازمان ها، ایجاد زیرساخت پرسرعت و با کیفیت 
مورد انتظار مردم و دولت است و وزارت ارتباطات 
و فناوری اطلاعات برنامه ریزی جهت ایجاد 2۰ 
میلیون پورت با استفاده از تکنولوژی فیبر نوری 
را با همکاری مخابرات، اپراتورهای ارتباطی تلفن 
همراه و شرکت های FCP آغاز نموده است و 
در استان البرز نیز بررسی شرایط اپراتورها جهت 
اجرای پروژه FTTH آغاز شده است و اپراتوری 
که خدمات با کیفیت و استاندارد ارائه نماید در 

اولویت انعقاد قرارداد قرار خواهد گرفت.
استان  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  مدیرکل 
البرز  افزود: در حوزه زیرساخت های ارتباطی 
نگاه توسعه ای بلند مدت بسیار حائز اهمیت 
است  و در راستای تحقق محورهای اصلی ایجاد 
شهر هوشمند استفاده از زیرساخت های پهن 
باند گریزناپذیر است.از آنجایی که اینترنت همراه 
پایداری شبکه کمتری نسبت به اینترنت ثابت 
دارد، در اینترنت ثابت بهتر می توان پهنای باند 
موجود را مدیریت کرده و برای کاربران پهنای باند 
ماندگارتری را فراهم کرد، به همین خاطر اینترنت 
ثابت یکی از ملزومات تشکیل شهر هوشمند و 

توسعه هوشمندسازی در کشور است.
مدیریت  مجموعه  انتظارات  جلسه  این  در 
شهری مشکین دشت و خدمات قابل ارائه توسط 
ایرانسل مطرح و مقرر گردید جلسات مشابه با 

سایر شهرداری های استان برگزار گردد.

تهیه و توزیع بسته های لوازم 
التحریر توسط كاركنان منطقه 9 

عملیات انتقال گاز
مدیر منطقه 9 عملیات انتقال گاز از مشارکت 
کارکنان این منطقه در تهیه و توزیع بسته های 
کم  آموزان  دانش  به  کمک  برای  التحریر  لوازم 

برخوردار استان های شمالی خبر داد.
این خبر اظهار  با اعلام  الدین مفخمی  محی 
کرد: تعداد 16۰ بسته لوازم التحریر به مبلغ ۳6۰ 
میلیون ریال توسط کارکنان منطقه 9 برای کمک 
به دانش آموزان کم برخوردار استان های شمالی 

تهیه و توزیع شد.
مومنانه  های  کمک  رزمایش  به  اشاره  با  وی 
منطقه 9 در سال های اخیر، افزود: از سال 99 
تهیه  قالب  در  مومنانه  تاکنون 7 مرحله کمک 
بسته های معیشتی و لوازم التحریر و توزیع میان 
انجام  خانواده های بی بضاعت و کم برخوردار 

شده است.
مدیر منطقه 9 عملیات انتقال گاز با قدردانی 
از کارکنان و تاکید بر ضرورت کمک به نیازمندان 
جامعه، خاطرنشان کرد: این اقدامات و فعالیت 
های خداپسندانه در منطقه 9 همواره با استقبال 
و مشارکت کارکنان همراه بوده و به لطف خداوند 

متعال تدوام خواهد داشت.

در  علنی صحن شورا  در جلسه  مهدی حیدری 
خلال ارائه گزارش کمیسیون فنی و عمرانی از بررسی 
وضعیت پل غدیر، با بیان اینکه در پروژه مهم پل 
غدیر باید نگاه سیاسی متوقف شده و این موضوع 
را از منظر فنی بنگریم، گفت: نباید روند و فرآیند 
قانونی و فنی چنین پروژه های مهمی دستخوش بالا 

و پایین های سیاسی شود.
مهم  تمام  نیمه  پروژه  سه  در  کرد:  اظهار  وی 
شهر شامل تقاطع غیر همسطح غدیر، تقاطع غیر 
همسطح سردار همدانی و پارکینگ آقاجانی بیگ، آن 

طور که باید کار پیش نرفته است.
حیدری با بیان اینکه حساسیت پروژه پل غدیر از 
چند باب حائز اهمیت است، گفت: این تقاطع به 
عنوان بخش مهمی از کریدور مرکز به غرب ایفای 
نقش می کند و این محور در ایام خاص سال از جمله 
ایام اربعین، نوروز و عید فطر مسیر تردد مسافران 

بسیاری بوده و اهمیت ویژه ای دارد.
اسلامی  شورای  عمرانی  فنی  کمیسیون  رئیس 
شهر همدان بیان کرد: سابقه اتفاقات تلخ در برخی 
گذشته  طی سال های  عمرانی شهرداری  پروژه های 
را شاهد بودیم که اگر از آنها عبرت نگیریم، تکرار 

می شوند.
حیدری پروژه پل غدیر را متفاوت از سایر پروژه ها 
دانست و افزود: در چنین پروژه هایی که اصطلاحاً 
طرح ساخت یا EPC هستند، پیمانکار باید صلاحیت 
اجرا و طراحی را توأمان داشته باشد و یا یک سازنده 
و یک شرکت مشاور با هم شریک شوند و در قالب 
کنسرسیوم پروژه را برنده شده و انجام دهند و جدای 
از آن یک مشاور کارفرما، موارد را کنترل کند که در 
تقاطع غیرهمسطح غدیر فرهنگیان اینگونه نبوده و 
شرکت مشاور حاضر در پروژه، شریک پیمانکار است 
و نه مشاور کارفرما و طبعاً نمی توان به تاییدیه های 

آن برای عملیات بتن ریزی، اکتفا کرد.
رئیس کمیسیون فنی عمرانی شورای اسلامی شهر 
منظور بررسی های  جلساتی به  داد:  ادامه  همدان 
حضور  با   … بازدیدهای میدانی و  آزمایش ها، 
نخبگان، کارشناسان و صاحب نظران در رابطه با پل 
غدیر برگزار شد که نتایج آنها در غالب گزارشی در 

صحن شورا ارائه شد.
حیدری با اشاره به موضوع مقاومت مصالح در 
کرد:  خاطرنشان  طراحی ها،  و  عمرانی  پروژه های 
رده بتن عرشه مدول 2 در تقاطع غیر همسطح غدیر 
طبق نقشه ها و اسناد فنی، C۳۰ یعنی حداقل ۳۵۰ 
کیلوگرم بر سانتی متر مربع در نمونه مکعبی است 
آزمایش مدول 2  نتایج  از  توجهی  قابل  تعداد  اما 

عرشه، کمتر از این مقدار است.
عمرانی  پروژه های  در  بتن ریزی  از  بازدید  به  وی 

از  خردادماه  بازدید  در  شد:  یادآور  و  کرد  اشاره 
بتن ریزی پل غدیر، عنوان شد که تهیه بتن از چند 
محل انجام می شود که خطرزا بودن این موضوع را 

گوشزد کردیم.
رئیس کمیسیون فنی عمرانی شورای اسلامی شهر 
همدان اظهار کرد: به دنبال بازدید، خواستار ارسال 
نتایج مقاومت بتن شدیم که متأسفانه محقق نشد؛ 
البته 27 تیرماه نتیجه به شهرداری ارسال شده بود 
که نشان از ضعیف بودن برخی نتایج داشته که این 

نتایج هم به موقع به شورا ارسال نشد.
حیدری با تأکید بر اینکه نتیجه تمام آزمایشات 
عرشه باید بیشتر از عدد ۳۵۰ کیلوگرم بر سانتی متر 
سوی  از  شده  ارائه  نتایج  براساس  اما  بود  مربع 
آزمایشگاه مقیم پروژه، مقاومت 2۵ نمونه مکعبی از 
حدود ۳۰ نمونه بتن گرفته شده از مدول 2 عرشه، 
کمتر از عدد ۳۵۰ کیلوگرم بر سانتی متر مربع بوده 
و از این تعداد نیز 1۸ نمونه زیر 9۰ درصد مقاومت 
مشخصه یعنی ۳1۵ است و ضوابط پذیرش آئین 

نامه ای را تأمین نمی کند، گفت: این موضوع زنگ 
خطری جدی است.

وی با یادآوری این مهم که به منظور ادامه فرآیند 
بازنگری توسط مشاور  نیاز به طی مراحل و  فنی، 
ذیصلاح مستقل و بی طرف وجود دارد، بیان کرد: 
در  کارفرما  عنوان  شهرداری به  لازمه ورود  اولین 
وجود  پذیرفتن  مقاومسازی،  و  اصلاح  و  بازنگری 

اشکال در این پروژه است.
رئیس کمیسیون فنی عمرانی شورای اسلامی شهر 
 1۰ حداکثر  است  مدعی  شهرداری  افزود:  همدان 
درصد اختلاف در میزان مقاومت بتن در این پروژه 
بوده اما طبق بررسی ها حداکثر اختلاف ۳۴ درصد 

است که باید برای حل آن فکری شود.
حیدری با تأکید بر اینکه عمدتاً این قبیل مشکلات، 
می شود،  تقویت موضعی حل  و  مقاوم سازی  با 
تصریح کرد: این درد درمان دارد اما باید شهرداری 
به عنوان کارفرما، به دنبال اصلاح مشکل و حفظ 
مصالح عمومی مردم باشد نه اینکه کنار پیمانکار 

خاطی بایستد و از او دفاع کند.
وی با بیان اینکه مشاور شریک پیمانکار، صلاحیت 
منطقی اظهار نظر نهایی برای باز طراحی و تأیید بتن 
کم مقاومت را ندارد و حتی در صورت موافقت با 
این موضوع باید بازطراحی مشاور کنترل شود، ادامه 
داد: مشکل دار بودن دهانه پل تنها مربوط به تردد 
به تردد خودروهای  باید  خودروی سبک نیست و 
سنگین، تردد بالا در ایام خاص و مواردی همچون 
زلزله و… نیز توجه شود و دوام بتن عرشه و تغییر 

شکل های بلند مدت آن نیز بسیار مهم است.
اسلامی  شورای  عمرانی  فنی  کمیسیون  رئیس 
باید  کارفرما  کرد: مشاور  شهر همدان خاطرنشان 
توسط کمیته تخصصی فنی عمرانی مرکز مطالعات 
تأیید شود و شهرداری هم بهتر است مقاومت در 
این موضوع و دفاع از کوتاهی های پیمانکار را خاتمه 
دهد. حیدری در پایان یادآور شد: موارد مطرح شده 
در گزارش کمیسیون، در قالب نامه ای به شهرداری 

ابلاغ خواهد شد.

عضو شورای شهر همدان مطرح کرد

وژه پل غدیر همدان صرفا با نگاه فنی دیده شود پر
رئیس کمیسیون فنی عمرانی شورای اسلامی شهر همدان گفت: موارد پروژه پل غدیر فقط با نگاه فنی دیده شود و نگاه سیاسی بر آن متوقف شود.

این تقاطع به 
عنوان بخش 

مهمی از 
کریدور مرکز 

به غرب ایفای 
نقش می کند 
و این محور 

در ایام خاص 
سال از جمله 

ایام اربعین، 
نوروز و عید 

فطر مسیر 
تردد مسافران 
بسیاری بوده و 
اهمیت ویژه ای 

دارد

معاون استاندار اصفهان:
برداشت های آب در حریم زاینده رود حدفاصل سد تا چم آسمان رصد می شود

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان از رصد برداشت آب در حریم زاینده رود حدفاصل سد تا چم آسمان از طریق 
کنتورهای هوشمند برق )فهام( خبر داد. به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری اصفهان، سی و هفتمین 
جلسه کارگروه سازگاری با کم آبی استان با حضور معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری، مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 

اصفهان، نمایندگان صنف کشاورزان و سایر اعضا برگزار شد.
در این نشست مهران زینلیان معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان ضمن گفتگو و تعامل با نمایندگان صنف 
کشاورزان، بیان کرد: بدون شک، حق و حقوق ذی نفعان زاینده رود بایستی به درستی پاسخ داده شود. رهبر انقلاب نیز به 

عنوان فصل الخطاب صریح و روشن فرمودند: »آب اصفهان مسئله مهمی است«.
وی ادامه داد: این سخنان برای ما مسئولان است؛ تا بشنویم و بدون درنگ پیگیری کنیم. اگر تخلفی در حوضه زاینده رود اتفاق 

می افتد انتظار ما و مردم از قوه قضائیه پیگیری و اجرای قانون و عدالت است.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان عنوان کرد: رویکرد جدید قوه قضائیه بسیار امیدوار کننده است و تلاش های بسیار 

خوبی جهت برقراری نظم و قانون انجام می شود و انتظار است دغدغه های مردم از مسیرهای تخصصی و جدی پیگیری شود.
زینلیان با اشاره به اینکه بررسی در خصوص زاینده رود چند جانبه است، گفت: بخشی از موضوعات مرتبط با زاینده رود حقوقی است و باید در مجرای خود پیگیری 
شود. بخش دیگر هم با مسئولان اجرایی است. باید همه مسئولان پاسخگو باشند اگر هم قبلاً جایی کوتاهی بوده، اینک وقت پاسخ دهی است. حقابه ها باید 

مشخص باشد و برای آینده تصمیم درست گرفته شود.
وی بیان کرد: با پیگیری های انجام شده، مجموعه های آب منطقه ای و شرکت های توزیع برق استان، تطابق انشعابات آب و برق به صورت پایلوت درکشور، در 

دستورکار وزارت نیرو قرار گرفت و در حال حاضر حدود 9۵ درصد تطابق صورت گرفته است که کاری ارزشمند توسط وزارت نیرو و قابل تقدیر است.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان ادامه داد: کل برداشت های حریم زاینده رود )از سد زاینده رود تا چم آسمان( رؤیت پذیر شده است و در 
حال حاضر کنترل برداشت ها از طریق کنتورهای هوشمند برق )فهام( انجام می شود. وی یادآور شد: خوشبختانه کنترل برداشت ها از 21 مهر ماه تا ۳ آذر ماه به 
وسیله کنتورهای فهام تا میزان 9۵ درصد صورت گرفته است. زینلیان گفت: البته با قابلیت های موجود در کنتورهای فهام کشاورزان می توانند در زمان محدودیت 

استفاده از چاه آب، برای مصرف معمول خود از برق در حد مجاز استفاده کنند.
وی در پایان اضافه کرد: امیدواریم با اهتمام وزارت نیرو تمامی اقدامات صورت گرفته در بخش آب و برق استان در دیگر بخش های این حوزه آبی نیز انجام شود.

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی خراسان جنوبی اعلام کرد
 پرداخت ۸۳۵ میلیارد تومان تسهیلات تولید و اشتغال در خراسان جنوبی

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی خراسان جنوبی از پرداخت ۸۳۵ میلیارد تومان تسهیلات بند الف تبصره 1۸ از محل قانون بودجه 1۴۰۰ 
به منظور کارآفرینی، اشتغال و حمایت از تولید در استان خبر داد.

مرتضی ذاکریان در جمع خبرنگاران اظهارکرد: بر اساس اعلام بانک ها تا کنون ۸۳۵ میلیارد تومان تسهیلات از محل قانون 
بودجه 1۴۰۰ برای حمایت از تولید، کارآفرینی و ایجاد اشتغال در استان پرداخت شده است.

وی بیان داشت: از مجموع دو هزار و ۸۸9 طرح مصوب شده در کارگروه استانی بند الف تبصره 1۸ تا کنون یک هزار و 29۵ 
طرح تسهیلات را دریافت کرده اند. ذاکریان ادامه داد: از مجموع ۸۸۵ میلیارد تومان اعتبار ابلاغی نیز تا کنون ۸۳۵ میلیارد 
تومان به متقاضیان پرداخت شده است. وی با بیان اینکه بیشترین طرح مرتبط با بخش کشاورزی بوده است، عنوان کرد: از 

یک هزار و 11۸ طرح مصوب در این بخش تا کنون ۵۰۳ طرح به ارزش ۳67 میلیارد تومان پرداخت شده است.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی خراسان جنوبی ادامه داد: در بخش صنعت و معدن از مجموع ۵2 طرح 11 طرح به ارزش 26۰ 
میلیارد تومان پرداخت شده است. وی افزود: در حوزه میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری از مجموع ۴۳2 طرح به ارزش 1۴7 
میلیارد تومان بالغ بر ۳6 میلیارد تومان تا کنون پرداخت شده است. ذاکریان عنوان کرد: در حوزه علم و فناوری نیز از 26 طرح که ۸۵ میلیارد و 62۰ میلیون 
تومان 9 طرح به ارزش 1۵ میلیارد و 2۰۰ میلیون تومان پرداخت شده است. وی افزود: از طرح های اداره کار نیز از مجموع ۳۳۴ طرح به ارزش 1۳۸ میلیارد تومان 
تا کنون 9۵ طرح به ارزش ۳2 میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان پرداخت شده است. وی بیان داشت: در حوزه آی سی تی مجموعاً ۴7 طرح داشته ایم که 2۸ طرح با 
تسهیلاتی بالغ بر 21 میلیارد تومان پرداخت شده است. مدیرکل امور اقتصادی و دارایی خراسان جنوبی عنوان کرد: از طرح های کمیته امداد نیز ۴۵۸ طرح مصوب 
با 62 میلیارد تومان تسهیلات داشته ایم که 2۰۰ طرح با 22 میلیارد و 7۰۰ میلیون تومان تأمین منابع مالی شده است. به گفته وی میزان پرداختی طرح های کمیته 
امداد از مجموع مصوب استان بیشتر بوده که بانک ها از محل منابع داخلی خود پرداخت داشته اند. ذاکریان گفت: با پرداخت این تسهیلات بیش از 11 هزار 
فرصت شغلی تثبیت و ایجاد شده است. وی با بیان اینکه 6 هزار فرصت شغلی تثبیت و ۵ هزار شغل جدید ایجاد شده است، عنوان کرد: پیش بینی می کنیم 
تحرک خوبی در حوزه های اقتصادی رخ دهد و ارزش افزوده استان در سال 1۴۰1 رشد قابل توجهی داشته باشد. وی تصریح کرد: برای سال 1۴۰1 نیز بیش از دو 
هزار و 2۰۰ میلیارد تومان تسهیلات بند الف تبصره 1۸ به استان ابلاغ شده که پس از ابلاغ دستور العمل های مربوطه و قراردادهای عاملیت بانک ها به متقاضیان 
واجد شرایط پرداخت خواهد شد. وی ادامه داد: متقاضیان می توانند برای دریافت این تسهیلات طرح های خود را به دستگاه های مربوطه ارائه تا پس از بررسی 

در کمیته های شهرستانی و کارگروه استانی از این تسهیلات بهره مند شوند.

معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی اعلام کرد؛

معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: ماده هفت قانون 
کار مبتنی بر »امنیت شغلی کارگران« در حال بازنگری است و در 

این راستا نظرات شرکای اجتماعی گرفته شده است.
علی حسین رعیتی فرد در همایش آموزشی تبیین راهبردها و 
اهداف معاونت روابط کار وزارتخانه در مشهد اظهار کرد: ماده هفت 
قانون کار مبتنی بر »امنیت شغلی کارگران« در حال بازنگری است 
و در این راستا نظرات شرکای اجتماعی گرفته شده و نشستهایی با 
مرکز پژوهش های مجلس شورای اسلامی و مرکز استراتژیک ریاست 

جمهوری برگزار شده و این ماده قانونی در حال بررسی است.

معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به کاهش تعداد 
بنگاه های اقتصادی مشکل دار کشور در زمینه روابط کارگر و کارفرما 
گفت: هم اینک تعداد بنگاه های مشکل دار به ۸۳۰ مورد کاهش 
یافته است که نتیجه تلاش همکاران ما در حوزه روابط کار و بیمه 

بیکاری ادارات کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی است.
وی افزود: خراسان رضوی 6۳ بنگاه اقتصادی مشکل دار با هشت 
هزار کارگر و خراسان شمالی 9 بنگاه اقتصادی با 2۵۰ کارگر دارد که 
یک سری از این بنگاه ها حقوق معوقه دارند و مشکلات باقی آنها نیز 

در حال بررسی است.

رعیتی فرد ادامه داد: هم اکنون در حال اصلاح موادی از قانون 
اصلاحات  که  هستیم  اجتماعی  شرکای  حضور  با  بیکاری  بیمه 
و مصوبات نهایی آن در حال انجام است تا بتوان اصلاح موادی 
از قانون کار و موادی از بیمه بیکاری را به عنوان لایحه دولت به 

مجلس شورای اسلامی ارسال کرد.
معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به بخش »رصد 
اینکه حقوق و  بازار کار حمایت از مشاغل« ادامه داد: با وجود 
مزایای کارکنان ۵7 درصد افزایش یافته است طبق رصد بازاری که 
توسط اداره کل حمایت از مشاغل بیمه بیکاری انجام گرفته، نسبت 
مقرری بگیران بیمه بیکاری کاهش یافته به طوری که این عدد در 
پایان شهریور ماه سال قبل 2۴۰ هزار نفر بود اما در پایان شهریور 
دستورالعمل  ابلاغ  به  وی  رسید.  مورد  هزار  به 179  امسال  ماه 
»سازش درون کارگاهی« اشاره کرد و افزود: هر فردی که نسبت 
به رأی هیأت های حل اختلاف اعتراض دارد، به دیوان عدالت اداری 
شکایت می کند، لذا در حوزه روابط کار تلاش شد تا ارتباطی با دیوان 
عدالت اداری گرفته شود و با نظرخواهی از آنان بتوان دستوالعملی 

تهیه کرد که توسط دیوان ابطال نشود.
رعیتی فرد بیان کرد: دستورالعمل »سازش درون کارگاهی« که 
ابلاغ شده است به استان هایی که تشکل کارگری ندارند، کمک 

خواهد کرد تا از این ظرفیت برای رسیدگی به پرونده ها بهره گیرند.
معاون روابط کار وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به 
از کار در  بازرسی کار گفت: حوادث ناشی  هوشمندسازی نظام 
کشور زیاد و وظیفه ما صیانت از نیروی کار و منابع انسانی کشور 
است لذا تلاش می شود تا بازرسان کار مجهز به ابزار، امکانات و 

انگیزه لازم برای اجرای کار شوند.
به  رسیدگی  زمان  استان ها  برخی  همت  با  اینکه  بیان  با  وی 
از 61 روز به ۳1 روز کاهش  پرونده های اختلاف کارگر و کارفرما 
یافته است افزود: باید تلاش بیشتری انجام گیرد تا تعداد رسیدگی 

پرونده ها به کمترین زمان برسد.
رعیتی فرد ادامه داد: ۳2 سال از تصویب قانون کار می گذرد و 
برخی می گویند که این قانون خوب اجرا نمی شود و اگر خوب اجرا 
می شد دغدغه خیلی ها برطرف می گشت و عده دیگری هم می گویند 

این قانون کاملاً کارگری است و از کارفرما حمایت نمی کند.

بازنگری ماده هفت قانون کار مبتنی بر »امنیت شغلی کارگران« 


